



Møte start: Kl.: 1900.

Møte slutt: Kl.: 2100.

Neste styremøte: 2. september kl. 1900 i klubbhuset.

STYREMØTE 12. AUGUST 2026

TIL STEDE: Anders Gunhildsøien, Thomas Nergaard, Lise Beate Halseth, Siv Ingrid Lund, Mathias Harstad, Kristine Rake, Kai Børge Amdal, Svein Granøien, Karstein Karlsaune og Martin Granøien.

Ikke til stede:

Øystein Røkke.

Anders (styreleder) sitt ord:

-

INFO FRA UTVALGENE

KVINNEUTVALGET:

- Har hatt rifleskyting.
- Skulle ha damehelg for laksefiske, denne ble avlyst grunnet situasjonen i Gaula.
- Harejakt i oktober.
- Greit oppmøte på dameskyting. Litt roligere enn vanlig grunnet ferie.

FISKEUTVALGET:

- Laksefisket ble stengt 1. august, én mnd før normal tid.
- Gjennomgang av situasjonen og hvordan vi forholder oss til det.
- Fiskeutvalget innhenter relevant informasjon fra kjøpere av sesongkort og tilbakefører 1/3 av kjøpesummen.

JAKT- OG HUNDEUTVALGET:

- Foregår taksering ved Holtsjøen. Litt varierende tilbakemeldinger. Noen ser en del fugl, mens andre ser ingen. Resultatet samlet sett ser dessverre mørkt ut, kanskje mørkeste hittil. Vi fortsetter takseringen og venter en rapport før en avgjørelse for om det skal stenges for jakt blir tatt.
- Forventer å avholde jaktprøver som vanlig.

UNGDOMSUTVALGET:

- Lite fiske grunnet situasjonen i Gaula.
- Flere turer med overnatting i skogen.
- Får flere henvendelser om rådyrjakt i Furukollen. Karstein har funnet SJFFs kontrakter for området og vi gjennomgår dokumenter.
- Skal en tur til Hitra/Frøya for å jakte fugl på lokk.
- SJFF ønsker at flere ungdommer får slippe til når det gjelder jakt.

ØKONOMI:

- Gjennomgang av foreningens økonomi.

FURUKOLLEN:

- Veldig høy aktivitet på både rifle og hagle i Furukollen.
- Tar kontakt med pistolbanen ang. pistolbanen.
- Har brukt 9 paller med duer og hentet 3 paller med skudd.

KLUBBHUS:

- Forslag om FG-godkjent dør i kjelleren slik at man kan oppbevare våpen og ammunisjon der.

FRILUFTSUTVALGET:

-

HUSUTVALGET:

-

ÅRSHJULET OG FRISTER:

- 1. mai er momsrefusjonsfristen.
- Vi bør se på å revidere prisen på jegerprøven. Spesielt på ikke-medlemmer.
- Viktig at vi får på plass en skybasert løsning for alle dokumenter i styret snart.

ANNET:

- Enorm interesse for jegerprøve på ungdomsskolen.
- Vi gjør noen små justeringer på SJFF-logoen. Enighet i styret om dette.
- Ser etter nytt system å lagre data på, dokumenter ol. Kai Børge er på saken.
- Enighet om å fortsette å kalle inn til møter inkludert mulighet for å delta på Teams fremover.
- Legge rutiner for utvalgenes medlemmer slik at vi har helt riktige navn på medlemslistene.
- Skulle vi ha samlet historier fra foreningen? Slik at vi får en historiebok fra foreningen? Kanskje i sammenheng med foreningens 100-års jubileum. Styret sier kjør på.